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Скупштина Фудбалског клуба Борац, која је ванредно засједала 23. новембра, издала је
саопштење за јавност поводом закључака донесених на већ споменутој сједници.
Скупштина клуба из Платонове улице у свом саопштењу, које Вам доносимо у цјелости,
вјерује да ће ставови заузети на сједници подстаћи и друге клубове и спортске савезе
на нивоу Републике Српске, како би се кренуло у рјешавање јако тешке ситуације у
спорту.

  

      

  

Због општег стања и лоше ситуације у цјелокупном спорту Републике Српске постоји
велика потреба за покретањем иницијативе пред Владом РС, ресорним министарством и
Пореском управом, као и пред свим спортским савезима и клубовима у вези реализације
кључних промјена, које би довеле до побољшања тренутне ситуације у грани спорта
Републике Српске.

  

ФК Борац Бања Лука, као један од најважнијих и најстаријих спортских колектива на
просторима Републике Српске, сматра да је неопходно провести неколико поступака за
чије покретање је неопходна активност свих спортских субјеката. Ту се првенствено
мисли на:
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1) Доношење новог закона о спорту по хитној процедури

  

2) Доношење одлуке надлежних институција о отпису свих пореских дуговања спортских
клубова, јер су сва та дуговања реално ненаплатива

  

3) Пренос обавеза и надлежности на локалне заједнице (управљање, кориштење и
одржавање) комплетне спортске инфраструктуре која данас представља велики терет
клубовима, јер исту нису у могућности да одржавају

  

Искрено се надамо да ће овај став и овакво размишљање руководства ФК Борац
иницирати и подстаћи и друге спортске колективе како би се тренутно лоше стање у
области спорта промијенило, јер да би се све наведено остварило неопходно је да се
активирају сви спортски субјекти.

  

С поштовањем,

  

Скупштина ФК Борац

  

(борац-спорт)

 2 / 2


